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Ewa Kocemba
Burmistrz
Miasta Lubawka

lnformuję, że w dniu 25 czerwca 2O2O r. w trakcie Vl Sesji Rady Miejskiej
w Lubawce, w punkcie,,lnterpelacje i zapytania", radni zadali następujące pytania:

Radna Ewa Garbień - chciałam się dowiedzieć co z pieniążkami na remont toalet do
przedszkola w Chełmsku Śląskim bo wiemy wszyscy, że te pieniążki zostały
wstrzymane i kiedy państwo odblokują te pieniądze żeby w końcu wyremontować
toalety w przedszkolu.

Radny Mariusz Zbrzyzny - Panie Burmistrzu proszę ponowić interpelację, którą
złożyłem w czerwcu 2019 roku do Wód Polskich o wyczyszczenie rzek oraz cieku

,,N' w Chełmsku Śląskim z uprzątnięciem połamanych drzew i konarów oraz
okoszeniem terenu należącego do Wód Polskich.
Proszę okosić wszystkie pobocza przy drogach gminnych na terenie Chełmska
Śląskiego i wycięcie wszystkich krzaków zwłaszcza na ulicy Sądeckiej i Podhalańskiej.
W miesiącu czerwcu miały być ogłoszone wyniki
W Miesiącu czerwcu miały być ogłoszone wyniki składanych wniosków o rozbudowę
sieci wodnokanalizacyjnej na ul. Podhalańskiej i Sądeckiej, czy znane już są wyniki.

Radny Oskar Najdek - zapytanie w sprawie mojej wcześniejszej interpelacji
zainstalowania sygnalizatorów świetlno-dźwiękowych na przejazdach kolejowych
w Lubawce. Proszę o informacje jak ta sprawa wygląda, na jakim jest etapie.
Ponawiam moją wcześniejszą interpelację w sprawie utworzenia strefy zamieszkania
na ulicy Celnej. Ze względu na zbliżający się okres wakacyjny i wzmożony ruch na

tamtej ulicy chciałbym ponaglić tę sprawę, gdyż jest tam bardzo niebezpiecznie,
ponieważ przemieszcza się tamtędy m.in. dużo rodzin z wózkami i naleźy zwiększyć
ich bezpieczeństwo. Sprawa już była zgłaszana bardzo dawno, wiec proszę o sprawne
ustosunkowanie się do niej.

7. Radna AIdona Ochmańska - ja chciałam przyłączyć się do prośby Pana Mariusza
Zbrzyznego i prosić o wyczyszczenie rzeki Złotnej, prosiłam kilkakrotnie, rzeka jest

zarośnięta - las, po prostu las i proszę o interwencję Pana Burmistrza w Wodach
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polskich żeby tę rzekę zrobili i podobnie pobrzeża przy drodze wojewódzkiej
wyglądają j a k,,chaszczowisko".

8. Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej lzabela Stawarz - Lubiak
Na ostatniej sesji składałam zapytanie w sprawie ulicy jedwabnej i otrzymałam odpowiedŹ,

że jeśti chodzi o wyrównanie drogi po okresie zimowym zostaną zlecone prace po wyborze

wykonawcy na cząstkowy remont dróg gminnych na terenie Gminy Lubawka w roku 2O2O.

Taki przetarg się odbył i został rozstrzygnięty, wybrano wykonawcę z ofertą cen dotyczących

mas bitumicznych i patchera tak, że nie bardzo rozumiem jak ta firma się ma do wyrównania

drogi na ulicy Jedwabnej, która jest wysypana tylko kamieniem ale proszę o informację kiedy

i kto wyrówna te drogę
9. Na sesji kwietniowej pytałam o stan techniczny mostu na ulicy Browarnej, 14 maja

otrżymałam odpowiedź, że na przełomie maj/czerwiec będzie przeprowadzona kontrola

i oszacowanie remontu mostu na ul. Browarnej. Jest koniec czerwca, rozumiem, że kontrola

mostu już była więc proszę o informacje jakijest koszt remontu i kiedy będą przeprowadzone

prace remontowe.

Proszę o przekazanie odpowiedzi do Biura Rady w terminie 14 dni.

Sprawę prowadzi: {f\
Elżbieta wołowiec [Ę
Pomoc administracyjna'
tel. 516-322-887
e-mail: wolowiec.elzbieta@lubawka.eu
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